
Van: Ramler, Huub 
Verzonden: maandag 29 april 2019 09:55

Onderwerp: Artikel 42 vragen LijstvanderDoes inzake ecologisch bermbeheer.

Aan het college

CC raad

Bijgaand treft u aan een serie schriftelijke vragen (ex artikel 42 RvO) van LijstvanderDoes inzake ecologisch bermbeheer. Conform het RvO dient het 

college de vragen binnen een termijn van 30 dagen te beantwoorden (uiterlijk 29 mei a.s.).

Met vriendelijke groet,

Huub Ramler| griffiemedewerker | Gemeente Woerden 

Postbus 45, 3440 AA Woerden | De Bleek 10, 3447 GV Woerden

M 06  55526414 |E ramler.h@woerden.nl | raadsgriffie@woerden.nl

W gemeenteraad.woerden.nl



Woerden, 29 april 2019 

Aan: het college Burgemeester en Wethouders 

Van: fractie LijstvanderDoes 

Betreft: Art.42 vragen over Ecologisch Bermbeheer n.a.v. een artikel  

   in het AD van vrijdag 26 april j.l. 

Toelichting: 

Zorgwekkend is dat de afgelopen jaren het aantal vliegende insecten met 75% 

is afgenomen en als gevolg daarvan is ook het aantal insectenetende vogels 

drastisch achteruitgegaan. 

Dat heeft grote gevolgen voor de biodiversiteit. 

Uit onderzoek is gebleken dat biodiversiteit mensen blij maakt.  

In het coalitieakkoord is opgenomen dat ingezet zal worden op hoogwaardig en 

ecologisch groen. 

Bloemrijke bermen met goed ecologisch beheer zijn een voedselbank voor veel 

insectensoorten. 

Belangrijk daarvoor is een passend en gefaseerd maaibeleid te voeren. 

Bij het maaien is het van belang de juiste techniek en machines te gebruiken. 

Klepelen is voor de vegetatie en biodiversiteit een zeer destructieve 

maaimethode. 

Hierbij wordt de vegetatie kapotgeslagen en vóór en van insecten blijft er niets 

meer over. 

In het artikel in het AD wordt door een woordvoerder van de gemeente gezegd 

dat er in Woerden ook nog geklepeld wordt. 

Niet meer overal, maar in overleg met natuurinstanties. 

Er wordt alleen geklepeld waar geen ecologische meerwaarde te halen is. 



Naar aanleiding van het artikel in het AD, heeft LijstvanderDoes de volgende 

vragen: 

1. Welke bermen worden wel of niet ecologisch beheerd?

2. Hoe en wie heeft bepaald dat bermen geen ecologische

meerwaarde hebben en dat daarom klepelen geen schade zou

aanrichten aan de biodiversiteit?

3. Welke maaitechniek wordt bij ecologisch beheer toegepast?

4. Op welke wijze wordt omgegaan met het maaisel, wordt het direct

afgevoerd of blijft het enige tijd liggen?

5. Met welke natuurinstanties is er overleg geweest over waar wel of

niet geklepeld wordt?

6. Op welke wijze wordt er met andere instanties, zoals het waterschap en de

provincie, samengewerkt aan natuurvriendelijk bermbeheer?

7. Wat is er in de contracten opgenomen met aannemers die het

maaibeheer uitvoeren?

8. Hoe lang lopen die contracten?

9. Is er bij de keuze van aannemers rekening gehouden met de wijze

waarop natuurvriendelijk bermbeheer zal worden uitgevoerd?

Chris van Iersel 

LijstvanderDoes 
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